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 datum 3 juni 2025 

 betreft Kalversector (toezegging T03945) 

 ons kenmerk 176898  

 

 

Geachte mevrouw Wiersma,  

 

De leden van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit (LNV) hebben met be-

langstelling kennisgenomen van uw brief van 7 april 2025 over de uitvoering van toezegging T03945 

Afschrift uitvoering moties Vestering en De Groot en Grinwis.1 De leden van de fracties van Groen-

Links-PvdA, D66, SP en PvdD hebben naar aanleiding hiervan een aantal gezamenlijke vragen en 

opmerkingen.  

 

De leden danken u voor het toesturen van een afschrift van de brieven aan de Tweede Kamer over 

de stand van zaken met betrekking tot de moties over de kalversector.  

 

U stelt in uw brief d.d. 7 april 2025 dat u de motie Vestering over een verbod op de import van kal-

veren meeneemt in het traject voor de herziening van de Transportverordening. Ook in uw brief d.d. 

9 januari 2025 aan de Tweede Kamer2 noemt u de Transportverordening en de afspraken in het 

hoofdlijnenakkoord om het vervoer van dieren over lange afstanden te beëindigen. Kunt u een up-

date geven over de herziening van de Transportverordening? Wat hebt u concreet gedaan om een 

verbod op lang transport van jonge, ongespeende dieren, en vervoer van dieren over lange afstan-

den meer in het algemeen te beëindigen, op te nemen in de Transportverordening? 

 

Tevens stelt u in uw brief d.d. 7 februari 2025 aan de Tweede Kamer3 dat het verhogen van de mini-

mumtransportleeftijd van kalveren in Nederland niet voor extra benodigde fosfaatrechten zorgt. U 

zegt dat u dit onderwerp meeneemt in de AMvB dierwaardige veehouderij. Deze verhoging van de 

minimumtransportleeftijd kan volgens deze leden los worden gezien van de discussie rondom dier-

waardige veehouderij, waarvan de implementatie waarschijnlijk langer zal duren. Waarom maakt u 

niet meer haast met de implementatie van het verhogen van de minimumtransportleeftijd van kal-

veren, wat een relatief gemakkelijke maatregel is om het dierenwelzijn te vergroten? Bent u bereid 

deze verhoging van de minimumtransportleeftijd van kalveren zo snel mogelijk te implementeren, 

aangezien nu blijkt dat deze zonder problemen kan worden ingevoerd? Zo nee, waarom niet?  

 

 

1 Kamerstukken I 2024/25, 36618/28286/28623, K.  

2 Kamerstukken II 2024/25, 28625, nr. 372. 

3 Kamerstukken II 2024/25, 28625, nr. 1380. 

 



 datum 3 juni 2025 

 ons kenmerk 176898  

 blad 2 

 

 

 

 

De leden van de vaste commissie voor LNV zien uw reactie met belangstelling tegemoet en ontvan-

gen deze graag uiterlijk 1 juli 2025.   

 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

G.J. Oplaat 

Voorzitter van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 


